

供应内膨胀螺栓 拉爆螺丝 品质保证

产品名称	供应内膨胀螺栓 拉爆螺丝 品质保证
公司名称	杭州万城五金机电市场沈海防爆电器经营部
价格	.00/支
规格参数	类别:膨胀螺栓 标准类型:国标 标准编号:gb5782-86
公司地址	中国 浙江 杭州 下城区 德胜中路388号长城机电市场290号
联系电话	86 0571 81953075

产品详情

产品特征

长度(mm)	55
材质	4.8级碳钢
公称直径 (mm)	m10
表面处理	镀白锌
产品标准	gb5782
包装	盒装

一、宏瑞螺丝简介：

杭州宏瑞螺丝专业致力于为广大客户提供一站式紧固件采购批发服务。目前主要生产经营：各种材质包括碳钢、合金钢、不锈钢、铜等的螺栓、螺钉、螺母、机螺钉、垫圈、挡圈、销、键、铆钉、自钻自攻钉、自攻螺钉、纤维板螺钉、干壁钉、家具螺丝等五金零件，标准涵盖gb、din、bs、ansi、jis，产品等级涵盖4.8级、6.8级、8.8级、10.9级、12.9级，也可以按照客户图纸的要求来订做。

二、选择宏瑞螺丝的5大理由：

1.您还在为配齐各种规格的螺丝跑遍大小市场而身心俱疲吗？

找宏瑞螺丝吧！宏瑞螺丝目前已经将螺栓、螺母、垫圈、螺钉等68个品种、近5000个规格做了常备库存，常用规格当天下单，当天发货，库存销售，为中小企业提供紧固件一站式服务做了保障。

2.您还在为高居不下的螺丝采购成本而苦恼吗？

找宏瑞螺丝吧！我们虽知紧固件品种繁多，价格低，在您的产品结构中属于小零件，在成本结构中只占很小的部分。但我们懂得积水成渊的道理，协助您哪怕是节省下那一点点的采购成本，都会帮助您生产出更具市场竞争力的产品，为此我们承诺将以最低的价格为您提供合适的紧固件产品，这也是我们存在的价值。

3.您还在为采购量不大而遭受供应商怠慢而不悦吗？

找宏瑞螺丝吧！宏瑞螺丝始终秉承童叟无欺，不以采购量多寡评定客户价值的经营理念。因为我们相信每个客户的价值都是无限的，哪怕您只从我们这里采购一颗螺丝，我们都会以最真挚的态度为您提供最细致的服务。

4.您还在为采购后的运输问题而烦恼吗？

找宏瑞螺丝吧！宏瑞螺丝通过一系列措施，简化客户的购买过程。您只需一个电话或传真，我们就会为您把所需的紧固件配备齐全。小批量的我们可以为您代办托运或快递，大批量的我们会派专车免费为您送货上门。

5.您还在为采购螺丝后没有售后保障而不安吗？

找宏瑞螺丝吧！我们郑重承诺会对卖出的每一颗螺丝负责到底，因为我们深知每一颗螺丝都是承载着公司的信誉而来到客户手里的。只要出现质量问题，我们承诺包退换。

我们一直把产品的质量和公司的信誉视为生命，请您相信我们不会做杀鸡取卵的生意。

相信您已经有满意的合作伙伴，但同时还是欢迎您的考察，列入您的第一备选也是我们的荣幸。如果您对现在的合作伙伴不满意，我坚信我们将是您最优的合作伙伴。路遥知马力，等您与我们接触后，会让您发现我们说的不是空话而是脚踏实地的服务。现在已有杭州叉车股份有限公司、杭州太阳能科技有限公司、杭州印象西湖文化发展有限公司等多家公司与我们携手。

杭州宏瑞螺丝郑重承诺：品质保证，及时交货，售后保障。同样的商品我们价格最低，同样的价格我们质量第一。热忱欢迎海内外新老客户莅临指导。您还在犹豫什么？赶快来电垂询吧，联系电话：0571-81953075，同时我们也欢迎您加qq:1073889899进行咨询。我们已整装待发，竭诚为您服务！

三、售后保障及运费说明：

退换货总则

宏瑞螺丝承诺符合以下情况，由产品售出之日（以实际收货日期为准）起7日内可以退换货，15日内可以换货（不含客户个人原因），客户可联系我们办理退换货事宜。具体退换货标准如下：

退换类别	具体描述	是否支持7天（含）内退换货	是否支持15天（含）内换货	是否收取返回运费	备注
国家法律所规定的商品质量问题	经宏瑞螺丝售后确认属于商品质量问题。	是	是	否	
到货物流损、缺少等原因	物流损指在运输过程中造成的损坏、破碎，经售后人员核查情况属实。缺少指商品数量缺少。	是	是	否	宏瑞螺丝审核期间可能需要快递人员证明或要求您提供实物照片等，以便售后人员快速做出判断并及时处理。
其他原因	除以上两种原因之外，如个人原因导致的退换货（如用不到了或者规格型号选择错误），未使用且不影响二次销售。	是	否	（客户自行承担退换货运费）	

first,honti fastenerdescription:hangzhou honri fastener is committed to providing one-stop fastener procurement services for smes.main production and operation: a variety of materials including carbon steel, alloy steel, stainless steel, copper bolts, screws, nuts, machine screws, washers, retaining rings, pins, keys, rivets, self-drilling self-tapping screw, self tapping screws.chipboard screws, drywall screws, furniture screws and other metal parts, the standard covers gb, din, bs, ansi, jis, product level covering 4.8, 6.8, 8.8, 10.9, 12.9, in accordance with the requirements of the customer drawingsto build. second, choice the civil and military screws 5 reasons: 1、 you still be installed for a variety of screws traveled to the size of the market and physically and mentally fatigued you? looking for honri fastener .honti fastenerbolts, nuts, washers, screws and other 68 species, nearly 5000 specifications of standing stock, common specifications when the world is single, same day shipping, inventory, sales, fasteners one-stop service for smes to doguaranteed. 2、 are you still as high screw procurement costs distress you? looking for honri fastener!although we know that a wide variety of fasteners, the price is low, a small part in your product mix, only a small part of the cost structure.but we know how to stagnant water into deep truth to help you even if it is to save that little bit of procurement costs, will help you produce more competitive products to this end we are committed to going to the lowest price to provide you withfastener products, which is the value of our existence.

3、 you still purchases not suffered neglect and unhappy suppliers do?

looking for honri fastener! the honti screw always adhering to fairtrade, not the business philosophy of customer value assessment in the amount of purchases.because we believe that the value of each customer are unlimited, even if you only purchaseof a screw from us, we will most meticulous service to provide you with the most sinceremanner.

4. are you waiting for the procurement of transport problems and trouble?

looking for honri fastener! honti fastener through a series of measuresto simplify the customer's buying process. you need a phone or fax, we will provide youfully equipped with the required fasteners. small quantities of our

consignment agent or courier, in large quantities for you we will send car for free delivery.

5、 are you waiting for procurement screws no after-sale protection disturbed you?

looking for honri fastener! we solemnly promise that ascrew will sell for in the end, because we know that every one of the screws are carrying the company's reputation and came to the hands of customers. as long as the quality

problem, we are committed to the package returned.

we have been the quality of the product and the company's reputation as the life, you believe that we will not do banded business.

i believe you already have a satisfied partner, but at the same time to welcome your visit, included in your first option is our pleasure. if you are not satisfied with the current partner, i firmly believe that we will be your optimal partner. the proof of the pudding, you are in touch with us, will let you find that we are talking about is not empty, but down to earth service. now hangzhou forklift truck co., ltd., hangzhou solar technology co., ltd., hangzhou impression west lake, cultural development co., ltd., a number of companies work with us.

hangzhou honri fastener promise: quality assurance, timely delivery, after-sale protection. the same goods the lowest price, the same price as our quality first. we warmly welcome new and old customers to guide. what are you still hesitating?

quickly call us, tel: 13575476227, fax :0571-81953075 at the same time we also welcome you to add qq: 1073889899 consultation. we have ready for your dedicated service.

third, after-sale protection and shipping instructions:

returns general principles

screw civil and military commitment following conditions are met, products sold, the date (date) the actual date of receipt within 7 days you can return within 15 days can be exchanged (excluding customers' personal reasons), customers can contact us to handle return matters. specific return standards are as follows:

returned category	detailed description	whether to support seven days (inclusive) with in the return policy	whether to support the 15 days (inclusive) with in the replacement	whether or not to charge return shipping	remarks
the quality of goods under the laws of the state	identified as belonging to civil and military screw after market	yes	yes	no	
arrival logistics losses,	logistics loss refer to data	yes	yes	no	during the audit of the civil

the lack of other reasons	amageduring transport, crushing, after-sales staff to verify true. lack referst othe number of missing goods.				il and military screws may need to express to prove or to ask you to provide in-kind photos, so that the after-sales staff is quick to make judgments and in a timely manner.
other reasons	in addition to the above two reasons, personal reasons led to	yes	yes	(customer to bear the return shipping)	

"【低价供应】内膨胀螺栓 拉爆螺丝 厂家直销 品质保证"的螺纹公差为6g，公称长度是55，螺纹规格为M10，头型是圆形，表面处理为镀锌，加工定制是是，应用范围为机械工业用紧固件，产品等级是A级，标准类型为国标，材料等级是碳钢4.8级，标准编号为GB5782-86，类别是膨胀螺栓，样品或现货为现货